
鴿黨眾籌「天仙局」收錢監察全是自己友

呼吸呢樣嘢就係人都需要，但係對於「佔中三丑」之

一、香港大學法律系副教授戴耀廷嚟講，有一樣嘢同呼吸

一樣，都要無時無刻去做，就係亂噏嘞。去完台灣鼓吹「港獨」，返嚟

香港就繼續硬銷佢個「風雲計劃」，即係刀仔鋸大樹，博反對派喺出年

區議會選舉攞到過半議席嗰個。鬆章畀自己友傳媒做專訪，結果就畀山

埃人哋，又話區議會有「地方行政權」，又話有成39個位嘅沙田區議會

係「中小型區議會」，搞到人哋編輯戴完一個頭盔戴唔切第二個呀該

煨！亦由於呢個「風雲計劃」真係好似《風雲》漫畫咁天馬行空，自己

友都睇唔過眼，叫佢擺得平反對派啲大黨再講！

■香港文匯報記者 陳庭佳
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老作區會擁「地方行政權」
戴耀廷事實都搞錯

網民質疑cap水為實
Roy Tsang：堂堂7個立法會議員月入
9萬3，1毫子都唔拎出嚟，仲要乞市
民錢，以為幾公義，丫（吖）原來捐
咗啲錢係比（畀）返佢哋自己嘅。

Caterwood Ko：私相受（授）受，
有違廉政，衆籌自僱，如何服衆？

Alfred Chow： 剛 剛 輸 完 官 司 的
（嘅）何俊仁當然要搵錢。

Chadwick Au：開律師樓唔係搵錢咁
開黎（嚟）做乜？

Kael Chan：仲自己友監察自己。

Theo Ho：慘得過人地（哋）做場馬
騮戲又袋兩球啫！願者上釣，政治
嘛！

May Wong： ICAC應該主動介入事
件，是否有人藉此收受利益。

資料來源：fb留言
整理：香港文匯報記者 陳川

民主黨搞所謂「天
下為公」眾籌，話要
調查前特首梁振英
UGL事件。早幾日，

佢哋宣佈籌咗超過220萬元，仲披露佢哋
未經報價招標，就欽點咗佢哋嘅「法律顧
問」，即係同黨嘅AV仁（何俊仁）間律師
樓為佢哋提供「專業服務」，當然係收錢
㗎啦！而做管理委員會、負責「監察」眾
籌款項運用嘅就係一班自己友。唔少網民
質疑呢個係「天仙局」，名正言順畀何俊
仁收錢，而「監察者」更係「自己友」，
仲唔乘機上下其手？

AV仁講明會收「正價」
民主黨班友仔，喺早幾日記者會上宣佈
成立監察眾籌款項運用嘅管理委員會，其
中包括咩人呢？哦，公民黨主席梁家傑、
立法會資訊科技界議員莫乃光、傘後組織
「進步會師」嘅會計界選委原樹堂，同埋
民主黨副主席羅健熙，仲要夾埋4名嚟自
民主黨嘅發起人，咪即係全部「泛民」自

己友？
擔任呢次行動嘅何俊仁就好坦白咁講，

如果佢嘅律師樓繼續要為佢哋提供專業服
務，就會「徵收相關費用」，「我哋都係
收取市價，當然會有折扣，我同佢哋講
咗，佢哋可以選擇另行聘請出面嘅律
師。」佢仲會聯絡英國和澳洲兩地的專業
人士，以獲得當地律師、大律師等專業人
士的「報價」。咦，咁點解佢間律師行就
唔使報價呢又？

網民：全部「自己人」點同你鬥
唔少網民都批評呢個擺明係「天仙

局」。由中大講師劉正經營嘅fb專頁「無
神論者的巴別塔」就發文揶揄，「『天下
為公 Wolf-Hunting』原來意思係公價收費
個公；查嘅、監察嘅、收錢嘅全部都係你
地（哋）自己人，點同你鬥？」
「巴別搭」喺文中批評：「你班爛鴿口

講就天下為公，其實就係私底下判生意比
（畀）同黨何俊仁間律師樓做，然後何俊
仁仲要講到明收公價添（）……根本就

係另一條社運產業鏈，用市民捐款再批生
意比（畀）自己人，點×樣叫『為
公』？」
佢仲話：「仲離譜嘅係，所謂監察委員

會又係飯民大台自己人梁家傑、莫乃光、
甚 至 羅 健 熙 、 單 仲 楷 （ 偕 ） 做 番
（返），……球證、旁證加上所有主辦、
協辦單位全部都係爛鴿黨同飯民大台嘅
人，點同你鬥呀？」
「無待堂堂主」盧斯達亦話：「又益返

自己友律師樓，從政真係發發啊，係班中
老年黃絲閒錢太多先對呢 D（啲）野
（嘢）咁真心。主事人民主黨立法會議員
林卓廷等人昨日口口聲聲說聘請英國和澳
洲律師要報價，但在香港卻已經聘用何謝
韋律師事務所，而何謝韋的頭號合夥人正

是民主黨前主席何俊仁。」
專欄作者王岸然（黃覺岸）也稱：
「好×肉酸啊，何俊仁律師行又行公義又
Cap水，……眾籌記者會何俊仁有份架
（㗎），taut for business 係違反律師會專
業手（守）則架（㗎），係變相賣廣告召
客架（㗎）」。

■香港文匯報記者 陳川
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香港文匯報訊（記者 鄭治
祖）據外交部駐港特派員公署網
訊，4月26日，外交部駐港特派
員謝鋒會見緬甸新任駐港總領事
妙杜莎丹。
謝鋒歡迎妙杜莎丹到港履新，

表示中緬傳統友誼歷久彌新，中
緬新時期經貿合作將為兩國關係
注入新的發展動力。
謝鋒還向她介紹了香港形勢和

外交部駐港公署大力推動的「中
國內地+香港+『一帶一路』沿線
和相關國家」三方合作進展情
況，希望緬方積極參與，推動港
緬互利合作更上一層樓。
妙杜莎丹高度評價緬中傳統友

好關係，感謝中國政府長期以來
為促進緬甸經濟和社會發展提供
的巨大幫助，對有機會到港任職
深感榮幸，將全力以赴為緬中關
係、港緬經貿關係進一步發展作
出貢獻。
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）英國內
政大臣盧綺婷因涉嫌隱瞞遞解非法移民政
策而請辭，是為「溫德拉什（Win-
drush）醜聞」。英國自民黨前黨魁阿什
當（Lord Ashdown）近日在網站「Poli-
tics Home」撰文，聲稱是次醜聞反映出
英國無法對英聯邦公民履行責任，然後將
話題帶到香港，稱英國其實應關注「英國
海外公民」在香港的權利。本港政界人士
批評，英國部分政客僅聽香港反對派中人
片面、不符事實的指稱，試圖為英國干預
香港事務找藉口，最終必不能得逞。
身為英國「人權組織」、「香港觀察

（Hong Kong Watch）」贊助人之一的
阿什當，多次公開要求英國介入香港事
務，更與傳統反對派及「自決派」甚為友
好。去年11月他訪港時，與「香港眾
志」的羅冠聰、黃之鋒，民主黨前主席劉
慧卿、立法會議員林卓廷等會面。
近日，阿什當在撰文時以「溫德拉什醜

聞」借題發揮，聲稱英國應當關注「英國
海外公民」在香港的權利。
他在文中引用他訪港時會面過的「政界

人士」指稱，香港人權和自由狀況近5年
來「急轉直下」，包括發生銅鑼灣書店事
件、新聞自由「受壓」，不少「社運」中
人被關進監獄，司法制度受到質疑，更特
別提到劉慧卿問到他倘香港的情況「進一
步變差」，英國會否願意給予港人居英
權。他聲稱：「不應再讓影響英國名譽的
事件在香港發生。」

吳亮星批阿什當疑轉移視線
港區全國人大代表吳亮星在接受香港文

匯報訪問時指出，「溫德拉什醜聞」引起
國際關注，令英國政府面對一場嚴重的政
治災難，阿什當此時將話題扯到香港，可
能是轉移國內外的視線，及藉機抽水。
他強調，香港回歸祖國已經20年，
「一國兩制」成功落實，是有目共睹，阿
什當的言論毫無意義，無法影響「一國兩
制」繼續在香港行穩致遠。
青年民建聯主席顏汶羽批評，小部分政
客根據香港反對派不符事實的指稱，就聲
言「一國兩制」落實後未能保障香港的高
度自治，要求英國政府干預香港事務。但
事實上，香港自回歸祖國以來，「一國兩
制」成功落實，「港人治港」、高度自治
一直在香港實行，這是每個香港人，以至
國際社會也看得到、聽得見的。
他強調，香港是國際大都會，極具透明
度，所有人都很輕易就可以知悉香港實
況，不應偏聽香港部分政客失實、片面的
描述，而作出無謂、不符事實的批評。

英政客亂「抽港水」
搵藉口干預港事
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親反對派網媒《立場新聞》前晚出咗戴
耀廷講「風雲計劃」篇專訪，佢先將

矛頭指向單程證制度，聲稱每日都有150
人落嚟，6年後會多30萬新來港人士，令
到反對派支持者失去多數優勢，亦都可以
預見到中央嘅「收緊」工作會愈來愈大，
所以出年區選同後年立法會選舉一定要做

啲嘢，最遲都要喺2023年區選同2024年立
法會選舉去「選舉抗共」喎。

亂吹反對派要喺區會「執政」
佢希望反對派可以「盡全力搶灘」，攞
到一兩個區議會過半數優勢去「執政」，
因為「區議會有地方行政權」喎。咪住，

現時嘅區議會只係一個畀意見嘅組織咋
喎，錢嗰方面最多都係有筆撥款落到嚟先
至決定點用，好似社區重點項目同埋小型
工程咁，而《立場》個編輯都無恰到眼
瞓，加咗個「編按」補充返。
通常啲嘢一錯起上嚟都會好似骨牌咁一

直冧落嚟，戴耀廷之後講到反對派主要喺
「中小型規模」嘅區議會最有機會搶灘，
其中以沙田同深水埗呼聲較高。
嗱，睇返資料，深水埗區議會23個位，
話佢係「中小型」都講得過去，但係沙田
區議會有成39個位，議席係繼元朗區議會
之後最多，單計民選議席更以38個冠絕全
港。小？邊度小呀？睇過？
本身係「Law友」嘅戴耀廷，又同大家
講吓數學，話反對派、建制派和中間游離
選票三分天下，如果投票率有48%，即係
每邊有16%，到時佢班「風雲戰士」，就
要先穩住反對派嗰16%，再喺嗰16%游離
票方面同對家二一分作五，最後就要催谷
喺立法會選舉支持反對派、但區選隱咗形
嘅11%選民支持佢哋。

但係嗰11%選民憑乜要支持班「戰士」
先？身為基督徒嘅佢就話：「嗱！咁你買
唔買六合彩吖？好多人都買㗎啦！你諗住
你自己會中？……你落一注都係10蚊啫，
咁你去投票都係30分鐘。咪不如大家博一
博啦。」

「獨派」：你叫大黨讓路先啦！
唔少人都當篇嘢係科幻小說咁，好似靠

「反水貨」起朵嘅「獨派」梁金成就話：
「首先你叫啲大黨讓路先啦！」
「Phikiptam Tang」就提到反對派喺幾
屆立法會選舉中，都係射落海嗰隻高選
票、低議席，「你哋×街『泛民』裡的民
主黨、公民黨、工黨，鬼打鬼，浪費晒啲
選票，你哋自己反省吓先啦。」
「Donald Law」就好灰機：「地區工作

除了建制，乜仲有『泛民』咩？」
「Mathew Leung」更加索性叫戴耀廷放

過香港人：「仲喺度話立法會係抗爭手
法，真心覺得呢啲大話仲可以呃到幾多
人？」

香港文匯報訊（記者 范童） 行政會議
成員湯家驊、立法會議員何君堯及民主黨
「乳鴿」吳思諾昨日出席電台節目，同是
律師的3人唇槍舌劍，火花四濺。吳思諾
聲言香港的言論自由「正被侵蝕」，又稱
「香港眾志」周庭的參選資格無效是被
「曲解」主張。湯家驊及何君堯分別直斥
其非，主張「自決」形同支持「港獨」，
並強調自由有「界限」，而立法會選舉的
候選人理應維護香港基本法，而不是危害
香港的繁榮。
吳思諾在節目中，多次稱香港人享有高

度自治，冀爭取民主，惟近年卻看到所有
「民主」的基本要素都「正被侵蝕」，包
括言論自由、法治等。

一節目三觀點 冇人衝入來拉人
湯家驊隨即反駁，不認同香港的言論自

由受損：「是這樣嗎？大家可以自由表達
他們的觀點，我們有三種截然不同的觀點
坐在這裡，節目進行得很順利！我沒有看
到任何人衝進來，要逮捕任何人。」
吳思諾則搬出周庭被DQ一事，聲言
「眾志」倡議的「自決」只是讓人民選
擇，並不是鼓吹「香港獨立」，聲言是中
央政府「曲解」了他們所要求的東西。

何君堯反駁，立法會選舉的候選人理應
維護香港基本法，而不是危害香港的繁
榮，更不是設法令香港分離祖國。

何君堯：自由不可挑戰「界限」
他指出，若有候選人主張「港獨」會觸

動中央政府的神經，又直言任何港人均享
有自由，包括政治、意識形態等，但一定
有不可挑戰的「界限」：「如果你希望為
市民服務，嘗試改善本港經濟或民生等，
只要在界限內則完全沒有問題。」
湯家驊也說，必須要思考所謂「自決」

不受束縛發展將導致什麼結果，一旦經過
「自決」的進程後，香港人的意願是要求
「獨立」，之後將會發生什麼事。
他批評，主張「自決」者以香港人意願

為由，推動「港獨」，那則與直接主張
「港獨」無異，「自決」只是一個「較客
氣」的說法。
有台下觀眾問及基本法二十三條立法的

問題，湯家驊形容，特區行政長官普選及
基本法第二十三條立法，均是「一國兩
制」餘下的兩塊拼圖，若2047年前未能推
動，則無法證實「一國兩制」在香港成功
實踐。因此，他認為特區政府有責任維護
國家安全，落實「一國兩制」，盡快處理

相關問題，並承諾不會不了了之。
吳思諾聲言，如果要確保二十三條立法

能與言論自由兼容，則先要有「民主」的
行政長官普選，又聲言自2014年「佔中」
後，情況較2003年更惡劣，市民與政府的
信心已完全破裂，二十三條立法將會較過
去的版本更「重手」，而現在並非立法的
合適時機。

何君堯坦言，自己沒有水晶球在手，不
能預視未來的模樣，但他認為草案若能覆
蓋2003年後、過去15年香港社會出現的情
況，是正確的方法。
他續說：「不論你（吳思諾）喜歡與
否，二十三條還是會立法，你或會說是
『輕手』或『重手』，不過，這是根據基
本法我們（香港）必須完成的事。」

乳鴿話言論自由受損 俾阿湯輕鬆KO

■湯家驊（左三）、何君堯（左四）及「乳鴿」吳思諾（左二）昨日出席電台節目，同
是律師的3人唇槍舌劍。 港台截圖

■謝鋒（右）會見緬甸新任駐港總領事妙
杜莎丹。

■王岸然在facebook帖文，指何俊仁在民主黨眾籌一事當「法律顧問」，有「違反律師
會專業守則」之嫌。 fb截圖

■有網民貼圖揶揄民主黨搞所謂「天下為
公」眾籌，無論在調查、監察、收錢嘅全
部都係自己人，點同你鬥？ fb截圖

■阿什當 資料圖片


